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Abstract (en)
Wrapping paper comprises discrete islands surrounded by a network structure, where the islands have a lower fiber content and thus a lower density
than the network structure. Independent claims are also included for: (1) paper bag for transporting bulk goods, with walls made of wrapping paper
as above; (2) producing wrapping paper by dewatering pulp on a sheet former wire comprising a permeable support with a pattern of discrete
islands of covering material surrounded by a network structure, where the islands have a lower permeability than the network structure.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Packpapier (31, 41), das zumindest bereichsweise eine Netzstruktur (32, 42) mit von der Netzstruktur (32, 42)
eingeschlossenen, diskreten Flächeninseln (33, 45) aufweist, deren Dichte geringer ist als die Dichte der Netzstruktur (32, 42). Ferner ist
Gegenstand der Erfindung ein Verfahren zur Herstellung eines solchen Packpapiers (31, 41), bei dem ein Blattbildungssieb (1) mit einem
permeablen Träger (2) verwendet wird, der ein Muster von diskreten Flächeninseln (7) aus Abdeckmaterial hat, deren Permeabilität geringer ist als
die der die Flächeninseln (7) umgebenden, eine Netzstruktur (8) bildenden Flächenbereiche.
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